
 
 
 

   
ACTA 53a ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 

COLꞏLEGI DE FISIOTERAPEUTES DE CATALUNYA 
 
 
Celebrada a la seu territorial de la Secció de Girona, edifici Fòrum Sanitari, carrer de 
l’Albereda 3-5 de Girona, el dia 17 de maig de 2023, a les 19.00 hores en segona 
convocatòria, amb el següent ordre del dia: 
 

1. Memòria d’activitats del 2022. 
2. Aprovació de l’estat de comptes del 2022, si s’escau. 
3. Presentació i aprovació de les propostes de destinació del romanent 

del 2022, si s’escau. 
4. Precs i preguntes 

 
 
Hi assisteixen presencialment 15 colꞏlegiats/ades: 
 

Núm. Col. Nom Cognoms 
11046 Cristina Adillón Camón 
3820 Ramon Aiguadé Aiguadé 
11162 Clara Bergé Ortínez 
8224 Anahí Castilla Catalán  
2023 Daniel Freixes Garcia 
2612 Ismael Martí Terrades 
409 Alfons Mascaró Vilella 
12088 Marlen Moreno Martínez 
2181 Ma Carmen Sánchez Mato 
6243 Yolanda Sánchez Retamero 
8250 Luis Soto Bagaria 
787 Jordi Vilaró Casamitjana 
13219 Xavier Angelats Ortega 
2760 Carlos Munné Rodríguez 
8536 Ma Josep  Rico Hernández 

 
 
Es connecten virtualment a l’Assemblea online 14 colꞏlegiats/ades: 
 

Núm. col Nom Cognoms 
2646 Roser Alfonso Pernias 
1601 Ingrid Güémez Cifuentes 
13515 Jordi Puig-gròs Curcó 
15696 Maria Jardí Camós 
25 Antoni Cabot Hernández 
57 Daniel Jiménez Hernández 
11664 Tania López Hernández 
2580 Misericordia Machuca Lleberia 



 
 
 

9655 Iván Marín Rosal 
10496 Ester Salom Aranda 
715 Ma Teresa Serra Argerich 
10736 Eva Sorribes Fernández 
15987 Miquel Vidal Franquet 
14278 Javier Jerez Roig 

 
S’inicia a les 19.00 h, quan el degà dona la benvinguda als assistents, llegeix l’ordre 
del dia i explica com funcionarà la sistemàtica de l’Assemblea General. Recorda que 
l’Assemblea és l’òrgan de participació de totes les colꞏlegiades i colꞏlegiats on es 
prenen les decisions més importants. Per aconseguir que l’acte sigui més àgil, 
fomentar la participació i deixar més espai de temps per al debat, previ a 
l’Assemblea s’ha publicat al web del Colꞏlegi la documentació i els vídeos 
corresponents a la Memòria d’activitats 2022 i a l’estat de comptes del 2022. Explica 
que hi haurà dues votacions: estat de comptes del 2022 i propostes de destinació del 
romanent del 2022. Agraeix a les colꞏlegiades i colꞏlegiats la seva presència i, en 
especial, a la Roser Alfonso, fisioterapeuta que forma part de la plantilla de personal 
del CFC, per la seva trajectòria professional al CFC atès que agafarà una 
excedència en les properes setmanes. Li desitja molts èxits en aquesta nova etapa. 
A continuació, dona la paraula a la secretària, Sra. Cristina Adillón. 
 
La secretària passa llista i demana als assistents si porten delegació de vot per tal 
de poder-ho verificar i fer la recollida pertinent. 
 
La secretària informa del nombre total d’inscrits i de les delegacions de vot, 
degudament presentades per l’Assemblea, d’acord amb el que marquen els Estatus 
del Colꞏlegi de Fisioterapeutes de Catalunya en l’article 39.2. 
 
 
Colꞏlegiats/ades amb vot delegat, 14 colꞏlegiats/ades: 
 
 
Delegació de vot: 
Colꞏlegiat 

Núm. colꞏlegiat Delega el vot en (nom i núm. colꞏlegiat) 

Lourdes Moure 3820 Ramon Aiguadé Aiguadé 3820 
Roger Ruiz 10819 Yolanda Sánchez Retamero 6243 
Silvia Quiñonero 01771 Cristina Adillón Camón 11046 
Gemma Prat 1971 Marlen Moreno Martínez 12088 
Paula Espí 13115 Lluis Soto Bagaria 8250 
Luisa Acosta 3678 Carme Sánchez Mato 2181 
Ester Masferrer 1875 Alfons Mascaró Vilella 409 
Mónica Margarit 3561 Jordi Vilaró Casamitjana 787 
Ivana Ma Prados 3779 Anahí Castilla Catalán 8224 
Ivan Quesada 14168 Ismael Martí Terrades 2612 
Ariadna Cerdà 10240 Clara Bergé Ortínez 11162 
Jordi Ramon  1643 Daniel Freixes 2023 
Laura Menés  12911 Tania López Hernández 11664 
Laia Sánchez 10819 Jordi Puig-gròs 13515 



 
 
 
 
La secretària llegeix l’ordre del dia i explica com funcionarà la sistemàtica de 
votacions de l’Assemblea General i l’aprovació de l’acta. En un termini màxim de 15 
dies s’enviarà l’acta als assistents perquè durant 20 dies puguin donar la seva 
aprovació o fer modificacions, si s’escau. Passats aquests dies, es tractaran les 
alꞏlegacions i, en un termini de 15 dies, s’enviarà als assistents l’acta definitiva. A 
continuació, torna la paraula al degà, Sr. Ramon Aiguadé. 
 
El degà inicia el primer punt de l’ordre del dia i solꞏlicita el permís dels assistents a 
l’Assemblea perquè el Sr. Joan Sánchez, assessor fiscal del CFC, i el Sr. Antoni 
Cudós, assessor jurídic del Colꞏlegi puguin estar presents. També l’Helena Cabot i la 
Mila Capel, membres de la plantilla de treballadores del CFC. 
 
El degà solꞏlicita permís per poder enregistrar l‘Assemblea, només amb la finalitat de 
realitzar l’acta. 
 
 
 

1. Memòria d’activitats del 2022. 
 
Pren la paraula el degà per presentar la Memòria. El degà fa referència a què tota la 
informació s’ha presentat prèviament a través de vídeos i documents diversos 
penjats a la pàgina web del CFC, que han estat posats a disposició dels colꞏlegiats i, 
per tant, fa un breu resum del seu contingut. Una vegada explicades les activitats, el 
degà dona pas al torn de precs i preguntes. 
 
El colꞏlegiat Antoni Cabot (colꞏlegiat 25) comenta que es podrien afegir també, a la 
Memòria, les activitats que realitza el Consell Social.  
 
Una vegada explicades les activitats, es dona pas al següent punt de l’ordre del dia, 
cedint la paraula a la tresorera del CFC, Sra. Marlen Moreno. 
 
 
 

2. Aprovació de l’estat de comptes del 2022, si s’escau. 
 
Pren la paraula la tresorera, que indica que els comptes han estats auditats amb 
resultat favorable i explica breument el resultat del balanç econòmic del pressupost 
del 2022 i l’estructura de la memòria econòmica, amb una comparativa entre el 
pressupostat i l’executat l’any 2022. Recorda que l’estat de comptes del 2022 està 
penjat al web i hi ha tota la informació desglossada. Comenta que el benefici 
resultant de l’exercici ha estat de 165.080,87€. 
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes. En no haver-hi preguntes, es proposa 
donar pas a l’aprovació del balanç econòmic. 
 



 
 
 
La secretària proposa l’aprovació, per part de l’Assemblea, del balanç econòmic del 
2022 presentat per aquesta Junta de Govern. 
 

 Vots a favor: 15 vots (presencials), 14 vots (online), 14 vots (delegats). Total = 
43 vots 

 
 Abstencions: 0 vots (presencials), 0 vots (online) 

 
 Vots en contra: 0 vots (presencials), 0 vots (online) 

 
S’aprova per unanimitat. 
 
Es dona pas al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 
 

3. Presentació i aprovació de les propostes de destinació del romanent del 
2022, si s’escau. 

 
El degà exposa la proposta de la Junta de Govern de destinar el benefici de l’any 
2022, concretament 165.080,87 euros, a ajuts a la formació, ajuts a la recerca, 
divulgació, FTP24 i nou programa informàtic. 
 
Concretament, es proposa destinar, 40.000 euros a ajuts a formació, 24.000 euros a 
ajuts a la recerca, 31.080,47 euros a divulgació, 35.000 euros a l’FTP24 i 35.000 
euros a un nou programa informàtic.  
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes.  
 
Pren la paraula l’Antoni Cabot (colꞏlegiat 25) i pregunta si els romanents destinats 
s’afegirien a les partides ja destinades en el pressupost. El degà confirma que és 
correcte i recorda que tota la documentació està penjada al web per poder-la 
consultar.  
 
A continuació, la secretària passa a votació la proposta de destinació del benefici de 
l’exercici del 2022, 165.080,87 euros, presentada per la Junta de Govern. 
 

 Vots a favor: 15 vots (presencials), 12 vots (online), 14 vots (delegats). Total = 
41 vots 

 
 Abstencions: 0 vots (presencials), 2 vots (online), 0 vots (delegats). Total = 2 

 
 Vots en contra: 0 vots (presencials), 0 vots (online) 

 
S’aprova la proposta de destinació del romanent del 2022. 
 
Un cop finalitzat el repàs del balanç econòmic, es dona pas al torn de preguntes. 



 
 
 
 

4. Precs i preguntes. 
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes.  
 
Pren la paraula el Daniel Jiménez (colꞏlegiat 57) i comenta la possibilitat d’utilitzar 
una plataforma/sistema per a la realització de les assemblees en format híbrid i 
presencial que faciliti les votacions i la comunicació entre els assistents. El degà li 
respon que s’ha utilitzat el mateix sistema que en les darreres assemblees, però que 
donat que és un sistema que es desitja seguir utilitzant i potenciant, ho estudiaran. 
Se li demana que si té alguna proposta concreta, la faci arribar al CFC. 
 
Pren la paraula l’Antoni Cabot (colꞏlegiat 25) i comenta si es poden saber els 
resultats dels estudis que han rebut ajuts a la recerca. La secretària comenta que es 
requisit de l’ajut que els resultats es publiquin a la revista científica del CFC. 
 
Pren la paraula la Maria Teresa Serra (colꞏlegiada 715) i comenta l’opció de realitzar 
una única convocatòria en lloc de 2. El degà comenta que és un tema legal i que 
s’intenta destacar que l’hora de realització real és la segona convocatòria. 
 
Pren la paraula el Miquel Vidal (colꞏlegiat 15987) i comenta la possibilitat de realitzar 
en format online de les conferències que es realitzen a Barcelona per tal de poder-
les seguir des de altres punts del territori, com les Terres de l’Ebre. El degà comenta 
que en alguns casos ja es realitzen gravacions i es pengen a la pàgina web i/o canal 
de TV, i que s’està treballant, des del CFC, per millorar aquest servei. 
 
L’Alfons Mascaró (colꞏlegiat 409) comenta que la Jornada de Catalunya Central 
queda gravada per si algun colꞏlegiat no hi va poder assistir i hi està interessat. 
 
Per últim, es realitza el sorteig de 250€ per a formació relacionada amb la 
fisioteràpia o material/llibres. Els membres de la Junta de Govern i personal 
treballador del CFC queden exclosos del sorteig. La Roser Alfonso comparteix 
pantalla amb tots els assistents i mostra els números de colꞏlegiats que hi participen i 
realitza el sorteig en directe. La guanyadora del sorteig és la Maria Teresa Serra 
(colꞏlegiada 715). 
 
Una vegada finalitzat el punt de precs i preguntes i el sorteig, la secretària informa 
de nou del sistema que s’utilitza per aprovar l’acta. En un termini màxim de 15 dies 
s’enviarà l’acta als assistents perquè durant 20 dies puguin donar la seva aprovació 
o fer modificacions, si s’escau. Passats aquest dies, es tractaran les alꞏlegacions i, 
en un termini de 15 dies, s’enviarà als assistents l’acta definitiva. 
 
Finalment, el degà agraeix a l’Assemblea la seva participació i convida tothom al 
posterior pica-pica i copa de cava. Es dona per finalitzada l’Assemblea a les 19.50 
hores del dimecres 17 de maig de 2023. 
 
 



 
 
 
 
 
 
Vist-i-plau degà     Secretària 

  
Ramon Aiguadé Aiguadé   Cristina Adillón Camón 


